
Grundejerforeningen Maltevang Hillerød, den 29. maj 2019 
 v / Nina Schertiger 

Maltevang 20 
3400 Hillerød 
Tlf. 25 26 13 47 
Email nina.schertiger@gmail.com  

 
Referat af ordinært bestyrelsesmøde 
 

Grundejerforeningen Maltevang 29. maj 2019 
 
Tilstede: Nina, Michael, Gitte, Anne-Marie og Niels Martin 
 
Agenda: 

1. Siden sidst 
2. Økonomi 
3. Åbne opgaver 
4. Haveplan 2019 
5. Planlægning af sommer havedag  
6. Eventuelt  

 
1. Siden sidst 

Der har været afholdt en vellykket havedag med stort fremmøde. 

 

2. Økonomi 

Hvis der ikke sker noget uforudset som en vinterstorm eller nedbrud af plæneklipperen, 

regner Ole F med, at foreningen får et fint overskud i 2019. 
 

Afregningen til Verdens TV er simplere end antaget og beskrevet på deres hjemmeside, det 

er status pr. 31/12, der gælder, alle bevægelser i løbet af året medregnes ikke. Nr 24 er fri-

taget for at betale afgiften grundet at de er blinde. 

 

Afregningen til YouSee ser fornuftig ud efter ændring i abonnement hos flere beboere. Ole F 
udsender opkrævning inklusive evt. ændret pakkevalg snarest. Afregningen foregår resten af 

året via foreningens bankkonto, næste år kommer der en specifik konto til dette. 

 

Der er endnu ikke betalt for alge behandling til Bakkegården. De er ikke vendt tilbage som 

lovet, Nina kontakter dem. 

 
3. Åbne opgaver 

Der er kommet græsslåningsplan, Nina printer et kort over, hvor der skal slås og sætter den 

op i fællesskuret (A3). Det er vigtigt at det tydeligt fremgår at der også skal slås græs ud for 

husene og langs frie gavle. 

 

Der udsendes snart en brugerundersøgelse til foreningens medlemmer. Med baggrund i, at 
vi snart får en fjerde affaldscontainer med 2 rum, besluttede bestyrelsen at inddrage 

spørgsmål om fællescontainer. Der er kommet nogen tjekkede containere i Fredskovhellet. 
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Klippe rundt om den hvide sten ved Skovleddet på Maltevang ulige numre (Nina) 

 

4. Haveplan for 2019 

Gartneren har bekræftet, at nedennævnte opgaver er indeholdt i hans samlede pris. Han 

kommer og fælder ugen efter pinse: 

• I Syd skoven fældes resten af de store graner ud imod Stubbevang - og den store pil 
gøres lidt mindre da den skygger meget i øjeblikket 

• I Syd skoven på hele stykket mellem Stubbevang og #16 plantes der Taks bagest og 

ca 10 rød kornel forrest og der plantes nogle frugttræer spredt på stykket 

• Der laves flis som vi selv kan sprede i diverse bede - læg gerne bunkerne ved det lan-

ge bed foran #16 til #10 ud imod Maltevang, samt ved de to nedlagte stier. 

• Der er et par graner der står meget skævt - de skal lige have en storm pind 
• Til efteråret skal der laves et sundhedscheck af træerne inden vinteren 

• Alle Rododendron skal fjernes (der skulle stå 4 stk) og der skal i stedet sættes 4 store 

buske (min. 120 cm høje) så der dækkes for udsyn ud til vejen og lejlighederne – 

gartner fjerner dem til efteråret 

• Ud for #32 - ud til Skovleddet - skal der plantes en stedsegrøn tæt kraftig høj busk så 

der dækkes ud til vejen og lejlighederne 
• Mellem Skovleddet og P-pladsen skal der ud til Maltevang sættes 1-2 nye fyr 

• Gartner fælder og laver flis her før sommer - giv os besked når gartner planlægger at 

komme herud. Der sættes storm pinde på de skæve træer 

• Til efteråret skal der plantes det der er aftalt så snart det er muligt i henhold til vejret 

 

5. Eventuelt 

 

Der afholdes havedag 16. juni med fokus på følgende opgaver: 

- Bag stien - Der skal tyndes kraftigt ud i de laverestående buske langs hele baggangen - så-

ledes at alle buske, der hænger ud over stien skæres ned/ind - især ved nr. 8. Fliserne renses 

så godt det lader sig gøre for ukrudt og alger. Det gælder også langs carportene ud for nr. 

18. 
- Rense fliser for mos og alger 

- Beplantningen 

- Klippe og studse 

- På hyggepladsen skal vi ikke klippe dronningebuskene, som aftalt på sidste havedag 

- Der stikkes kanter, hvor det er nødvendigt. 

- Det værste ukrudt i bedet ud for nr. 10 - 18 fjernes, og der klippes vildskud, inden der strøs 
flis. 

 

Bestyrelsen vil være meget glad, hvis nogen vil påtage sig at skaffe en trailer. Nina sender en 

invitation ud. Gitte medbringer kaffe, Anne-Marie medbringer Te og Nina medbringer kanel 

kringler. Alle medbringer egne kopper så vi tænker på miljøet.  

 
Der afholdes grillfest den 17. august. Nina udsender invitation ultimo juli. Bestyrelsen står 

for indkøb og grill af Laks & kød, vi medbringer selv drikke og bestik. 

 

Nina undersøger med kommunen hvordan en god model kunne være for vores forening ifm. 

sortering af plastik og pap. 
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Næste møde afholdes 11. september kl. 19.30 hos Nina i #20. 

 

Tak til Anne-Marie for afholdelse af mødet og fin servering. 
 


